
Аналіз
запитів на інформацію, що надійшли до обласної ради

за І-й квартал 2019 року
За 3 місяці 2019 року до обласної ради надійшло 23 запита на інформацію.
Із них:
18 - запитів від громадян;
5- від юридичних осіб.
Здебільшого запити надсилаються до обласної ради електронною поштою.
Щодо тематики питань, які турбують громадськість:
Серед загальної кількості запитів шість з них стосувалися відомостями заробітну плату керівництва обласної ради. Цікавилися запитувачі відомостями щодо майна спільної власності територіальних громад Рівненської області. Також, запитувачі
цікавилися інформацією стосовно підтримки церков Рівненською обласною радою. Були порушені питання відвідування депутатами засідань постійних комісій та пленарних засідань сесії обласної ради. Заявників також цікавила інформація про
надання дозволів на видобуток бурштину.
Розглянуто запити щодо надання інформації стосовно діяльності комунальних закладів Рівненської обласної ради. Цікавила запитувачів інформація про гендерну політику. Також, протягом зазначеного періоду запитувачам на їх письмові запити
надавалися копії рішень Рівненської обласної ради.
За звітний період 4 запити було скеровано за належністю.
Відповідно до чинного законодавства відповіді на виконання інформаційних запитів надаються упродовж 5-ти днів.
Розгляд окремих запитів було продовжено обласною радою до 20-ти днів у зв’язку з необхідністю пошуку інформації серед значної кількості даних.


